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Protokoll fra Årsmøte i Lillehammer Rotaryklubb 2g21. - 20?.2

2S.oktoher 2922, kl. 19.00 på Scandic Victoria Hotel

SAKSNR

1
Godkjenning av innkatling ag dagsarden

Godkjent uten merknader

Det var ved åpningen av møtet ikke kommet inn noen saker under
saksnr. 9, << Eventuel le orienteri nger».

2
Vatg sv møteleder, referent og 2 personer til å undertegne
protokollen:

Møteleder: Finn Olsen

Referent: Olav Sørby

2 personer til å undertegne: Ragnhild Falkenberg og Kristin Helland

3
Årsmetding Rotaryåret 202L - 2022 v/ tidtigere president
Gyda Austin og Årsrnetding fra Medlemskøpskomiteen

Årsmeldingen ble presentert på en grundig og fin måte av Gyda

Austin.

Det ble åpnet for innspill/merknader til Årsmeldingen. Det kom
innspill på et par mindre opprettinger.

Hensyntatt ovennevnte opprettlnger ble Årsmeldingen godkjent
uten merknader.

4.
Regnskap for Rotøryåret 2A2L -2A22 ved kasserer Steinar
Fossbråten

Steinar Fossbråten tok en grundig gjennomgang av hovedpostene i

resultatregnska pet pr. 30.6.22.
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Det kom ingen merknader til regnskapet.

Regnskapet ble godkjent uten merknader.

5
Revisjonsropport for Rataryåret 2021 - 2022 v/revisor Stein
lvsr Lien

Kasserer Steinar Fossbråten refererte konklusjonen i

revisj o nsbe retn i n ge n.

Årsmøte tok fiorårets revisjonsberetning til orientering.

6
Budsjett for 2A22 - 2023

Budsjettet ble utarbeidet i styremØte i mai forrige Rotaryår og ble
presentert i første styremØte i inneværende Rotaryår, L6.august
d.å. Budsjettet legges fram for årsmøtet her til orientering idet
budsjettet egentlig er vedtatt tidligere. Jf vedtektenes § 7.

Fossbråten tok en gjennomgang av hovedpostene i budsjettet. Han

redegjorde, dels på bakgrunn av spørsmå1, for enkelte poster.
Klubben har en solid økonomi, med en meget bra egenkapital.

Spørsmålforslag som kom ble notert og vil bli nærmere vurdert av
styret:

- Vurdere avsatt belØp til Rotary Foundation
- Vurdere beløpet på dugnader
- Vurdere beløpet avsatt til foredrag

Fremlagt budsjett ble tatt til etterretning.

7
Endring sv Lillehammer Rotarys vedtekter v/ sekretær Olsv
Sørby

Bakgrunnen for foreslått endring i våre vedtekter er melding fra
Lovrådet i august d.å. om viktige endringer i sty.rende dokumenter
for Rotaryklubber. Via vår Distriktssekretær er vi ved brev av
24.august d.å. pålagt å flg. opp dette på klubbenes årsmøter.
Endringene, som hle vedtatt i Rotarys Lovråd i 2A2?, går på
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endringer i klubbloven og Rl vedtekter i forhold til blant annet
tjenestegrenene, klubbad m i n istrasjon, sa m men setn i ng av
medlemmer i klubben, krav til klubbmØter, osv. I henhold til § 11 i

våre Vedtekter kan disse endres i et årsmøte. De foreslåtte
endringene gjelder Vedtektenes §§ 3, 5 og 9. Endringene er
markert med rød skrift.

Ovennevnte har i henhold til våre Vedtekters § 11 vært informert
om på et tidligere klubbmøte.

Sekretæren tok en kort gjennomgang av de vedtatte endringene i

Klubblovens artikkel 6,7 ,9,10 og 13, samt foreslåtte endringer i

våre Vedtekters §§ 3,5 og 9.

Det kom ingen merknader til foreslåtte endringer.

De foreslåtte endringene i vedtektenes §§ 3,5 og 9 er vedtatt.

I
Valg i henhold til § 6 i vedtektene.

Styrets forslag er:
r President for RotaryåretZA24 -2025: Ragnhild Falkenberg

President for Rotaryåret 202412025, Ragnhild Falkenberg, ble
enstemmig valgt.

Styrets sammensetning for 2022 - 2023:
. President * Finn Olsen (past president 2An/2A24],
r lnnkommende president - Thor Svegården {presidenl2A23

/2A241
. Past president 202212A23 - Gyda Austin
. Sekretær far 2A23/2A24 (2 år)- Olav SØrby
. Kasserer for 2A2212A24 (2 år)- Steinar Fossbråten
r Revisor for 2A2212A24 {2 år} - Stein lvar Lien
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Det ble ikke stemt over noen orienteringssaker

Lillehammer
,/,,
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Kristin Helland Ragnhild Falkenberg
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